
PROTOKOT- NR XII I II
z sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie

odbytej w dniu 27 pa2dziernika 2011 roku w Centrum Kultury w Jqdrzejowie.

Ad .  l .
O ggcizrnrc 1000 Przewodniczqcy Rady Miejskiej Pawel Blaszkiewicz otwarl obrady XII sesji

Racly Miejskiej w Jgdrzejowie.
przewodnicz4cy powital zaproszonych goSci, radnych, burmistrza, naczelnik6w UrzEdu

Miejskiego, kierownik6w jednostek organizacyjnych gminy, soltys6w oraz wszystkich przybytych

rra obrady.
przewodnicz4cy Rady stwierdzil, ze na sali obrad obecnych jest 18 radnych; Przewodniczqey

Rady strvierdzil quorum prawomocne do podejmowania uchwal.
Przewodniczqcy zglosil kandydaturq radnej Karoliny Jarosz na sekretarza obrad. Radna

Jarosz wyrazila zgodE.
Rada Miejska w JEdrzejowie jednogloSnie wybrala radn4 KarolinE Jarosz na sekretarza

obrad.

A d . 2 .
Proponowany porz4dek obrad:

l. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.
2. PrzyjEcie porz4dku obrad.
3. PrzyjEcie protokolu zpoprzedniej sesji.
4. Zapytania i interpelacje radnych.
5. Sprawozdanre z pracy Burmistrza migdzy sesjami.
6. Informacja o rcalizacii uchwal tady z poprzedniej sesji.
7. Uchwala w sprawie wyboru lawnik6w do S4du Rejonowego w Jqdrzejowie,

8. tlchwala w sprawie wyboru lawnik6w do orzekania z zakresu prawa pracy w S4dzie

Rejonowym w JEdrzejowie.
9. Llchwala w sprawie wyboru lawnik6w do S4du Okrqgowego w Kielcach,
10. Uchwala w sprawie przeznaczenia do sprzedaZy w drodze przetargu nieograniczonego

lokalu mieszkalnego stanowi4cego wlasnoSc komunaln4.
I 1. Uchlr,ala w sprawie wyrazenia zgody na sprzedaz nieruchomoSci komunalnej w drodze

bezprzelargowej.
12. Uchwala w sprawie wyrazenia zgody na wynajem czgSci gruntu komunalnego na czas

nieokreSlony.
13. Uchwala w sprawie wyrazenia zgody na wynajem czqSci gruntu komunalnego na czas

nieokreSlony.
l4.Uchwala w sprawie wyrazenia zgody na wynajem czESci gruntu komunalnego na czas

nieokreSlony.
15. Uchwala w sprawie wyraZenia zgody na wynajem czq5ci gruntu komunalnego na czas

nieokreSlony.
16. L;chwala w sprawie wyrazenta zgody na wynajem czqSci gruntu komunalnego na czas

nieokreSlony.
17. LJchwala w sprawie wyrazenra zgody na wynajem czqSci gruntu komunalnego na czas

nieokreSlony.
18. Uchwala w sprawie wyrazenia zgody na wynajem czgSci gruntu komunalnego na czas

nieokreSlony.
19. tjchwala w sprawie wyrazenra zgody na wynajem czqSci gruntu komunalnego na czas

nieokreSlony.
20. Uchwala w sprawie wyrazenia zgody na wynajem czgSci gruntu komunalnego na czas

nieokreSlony.



21. uchwala w sprawie wyra2enia zgody na wynajem czpsci gruntu
nieokreSlony.

22. uchwala w sprawie wyralenia zgody na wynajem czgsci gruntu
nieokreSlony.

23. Uchwala w sprawie wyrazenia zgody
n ieokrcs lu r r  r

24. Uchwala u sprawie wyrazenia zgody
nieokreSlony.

na wynajem czgSci gruntu

na wydzierzawienie gruntu

komunalnego na czas

komunalnego na czas

komunalnego na czas

komunalnego na czas

25" Uclrwala w sprawie wyrazenia zgody na wydzierzawienie
trzech lat.

26' Ljchwata w sprawie wyrazenia, zgody na wynajem lokalu uzytkowego stanowi4cego
wtasnoSc Gminy JEdrzejow na okres trzechlat.

27 ' Uchwala w sprawie wyralenia zgody na wynajem lokalu uz1'tkowego stanowi4cego
rvlasnoSi Gminy JEdrzej6w na okres trzechlat.

28' ljchwala w sprawie ujednolicenia termin6w wieczystego uzytkowania nieruchomoSci
komunalnych, oddanych Sp6ldzielni Mieszkaniowej ,,Frzyizlol6; w Jpdrzejowie.

29' Uchwala w sprawie udzielenia dotacji z bud2eiu Gminy Jqdrzejlw dla Archiopactwa
Cysters6w ul. Klasztorna 20 w Jqdrzejowie z przeznaczeniem na pru.. konserwatorskie,
restauratorskie przewidziane do realizacji w roku 2011.

30' Uchwata w sprawie udzielenia dotacji z budzetu Gminy Jgdrzej6w dla parafii pod
wezwaniem Sw' Szczepana w Mnichowie z przeznaczeniem na prace konserwatorskie,
restauratorskie przewidziane do realizacji w roku 2011 .

31. LJchwata w sprawie zmian w budzecie miasta i gminy na2}ll rok.
32' Ljchwala w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego

'.'lEdrze.i6w- Poludnie" dla terenu polozonego w Jpdrzejowie i obszarze ograniczonym ul.Przemyslow4 ul. Przypkowskiego, ul. Partyzantow i poludniow4 grani.4-ud*irrirtiacyjna
nriasta . lgdrze.jowa.

33' Zaipcie stanowiska w sprawie planowanej reorganizacji Rejonowego Zakladu
Energetycznego w Jqdrzejowie.

34' Sprawozdanie z realizacji Uchwaly Nr XVIII/l 17/07 Rady Miejskiej w Jqdrzejowi e zdnia18'10'2007 roku w sprawie zTsa! nabycia, zbycia i otciazenia ,ri..r"ho-ts.i GminyJEdrze.i6w otaz ich wdzier2awiania lub najmu na okres dtuiszy niz trzy lata, za okres od01.10.2010 roku do 30.09.2011 roku.
35. Infbrmacja o oSwiadczeniach majqtkowych
36. Odpowiedzi na interpelacje.
37. Sprawy ro2ne.
38. ZamkniEcie obrad.

Przewodnicz4cy Rady Pawel Blaszkiewi cz zgLosil autopoprawki do porzqdku obrad:
Pkt' 23 otrzymuie brzmienie: 'uchwala , tpro*i, wyrazenia zgody na wydzierzawianie gruntttkomunulne go n(t czas nie okreS lony ".

Pkt' 33 otrzymu.ie brzmienie: ,, uchwala w sprawie: potliqcia apelu dotyczqcego zamiaru likv,idacii
Rej oruntego Zakladu Energetycznego w Jqdrzeiiwie,,.

Rada Miejska w Jgdrzejowie przyigta porz4dek obrad z uwzglgdnieniem proponowanych
nastgpuj 4c4 iloSci4 glos6w:

gruntu komunalnego na okres

zmran
Za
Przeciw
Wstrzymalo siE

Porz4dek obrad:
l.  Otwarcie sesj i ,

_  1 8
- 0
- 0

stwierdzenie quorum,powolanie sekretarza obrad.

z



2. Przy.iEcie porzqdku obrad.
3. PrzyjEcie protokolu zpoprzedniej sesji.
4. Zapytania i interpelacje radnych.
5. Sprawozdanie zpracy Burmistrza miEdzy sesjami.
6. Infbrmac.ja o realizacji uchwal rcdy zpoprzedniej sesji.
7. Ljchwaia \\ \prawie wyboru lawnik6w do S4du Rejonowego w Jgdrzejowie,
8. Uchwata r'r sprawie wyboru lawnik6w do orzekania z zakresu prawa pracy w S4dzie

Re.jonowym w Jgdrzejowie.
9. uchwala w sprawie wyboru lawnik6w do Sqdu okrEgowego w Kielcach,
10. Uchwala w sprawie przeznaczenia do sprzedu2y w drodze przetargu nieograniczonego

lokalu mieszkalnego stanowiece go wlasno 56 komunaln4.
1 1. Uchwala w sprawie wyrazenia zgody na sprzeda2 nieruchomoscikomunalnei w drodze

bezprzetargowej.
12. Uchwala w sprawie wyra2enia zgody

nieokreSlony.
13. Uchwala w sprawie wyrazenia zgody

nieokreSlony.
14. LJchwala w sprawie wyrazenia zgody

nieokreSlony.
15. Uchwala w sprawie wyrazenia zgody na wynajem czEsci gruntu

nieokreSlony.

na wynajem czgSci gruntu

na wynajem czgSci gruntu

na wynajem czESci gruntu

komunalnego na czas

komunalnego na czas

komunalnego na czas

komunalnego na czas

16. Uchwala w sprawie wyrazenia zgody na wynajem czpsci
nieokreSlony.

17. Uchwala w sprawie wyrazenia zgody na wynajem czgsci
nieokreSlony.

18. Uchwala w sprawie wyrazenia zgody na wynajem czpsci
nieokreSlony.

19. Uchwala w sprawie wyrazenia zgody na wynajem czgsci
nieokreSlony.

20. Uchwala w sprawie wyrahenia zgody na wynajem
nieokreSlony.

21. Uchwala w sprawie wyrazenia zgody na wynajem
nieokreSlony.

22" l]chwala w sprawie wyrazenia zgody na wynajem
nieokreSlony.

gruntu komunalnego na czas

gruntu komunalnego na czas

gruntu komunalnego na czas

gruntu komunalnego na czas

czgSci gruntu komunalnego na czas

czqSci gruntu komunalnego na czas

czgSci gruntu komunalnego na czas

gruntu komunalnego na czas

gruntu komunalnego na czas

gruntu komunalnego na okres

23. uchwala w sprawie wyrazenia zgody na wydzier?awianie
nieokreSlony.

24.uchwala w sprawie wyraZenia zgody na wydzier2awienie
nieokreSlony.

25. Uchwala w sprawie wyrahenia zgody na wydzierzawienie
trzech lat.

26' Uchwala w sprawie wyrazenia zgody na wynajem lokalu u2ytkowego stanowi4cego
wlasnoSc Gminy Jgdrzej6w na okres trzechlat.

27. Uchwala w sprawre v"yra2enia zgody na wynajem lokalu u2y'tkowego stanowiqcego
wlasnoSi Gminy Jgdrzej6w na okres trzechlat.

28. Uchwala w sprawie ujednolicenia termin6w wieczystego uzytkowania nieruchomoSci
komunalnych, oddanych Sp6ldzielni Mieszkaniowej ,,PrzyizloSi; w Jgdrzejowie.

29. Uchwala w sprawie udzielenia dotacji z bud2etu Gminy Jgdrzej6w dla Archiopactwa
Cysters6w ul. Klasztorna 20 w Jqdrzejowie z przeznaczeniem na prace konserwatorskie,
restallratorskie przewidziane do realizacii w roku 2011.



30. Uchwata w sprawie udzielenia dotacji z budzetu Gminy Jqdrzej6w dla Parafii pod

wezwaniem Sw. Szczepana w Mnichowie z przeznaczeniem na prace konserwatorskie,

restauratorskie przewidziane do realizacji w roku 2011'

31. Uchwala w spraw\e zmianw budzecie miasta i gminy na20t 1 rok.

32. L1chriala \\ sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego

,,.lEdrze.iurr . Poludnie" dla terenu polo2onego w JEdrzejowie w obszatze ograniczonym

ul. przemystow4 ul. Przypkowskiego, ul. Parlyzantow i poludniowq granic4

administracyj n4 miasta Jgdrzej owa.
33. Uchwala w sprawie: podjqcia apelu dotyczqcego zarniaru likwidacji Rejonowego

Zakladu Energetyczne go w JEdrzej owie.
34. Sprawo zdanie z-reahzacji Uchwaly Nr XVIIVI 17107 Rady Miejskiej w Jqdrzejowie z dnia

18.10"2007 roku w sprawie zasad nabycia, zbycra i obci4zenia nieruchomoSci Gminy

JEdrzej6w oraz ich wydzier2awiania lub najmu na okres dlulszy ni? ttzy lata, za okres

od 01.10.2010 roku do 30.09.201 1 roku.
35. Informacja o oSwiadczeniach maj4tkowych
36. Odpowtedzi na interPelacje.
37. Sprawy roZne.
38. Zamkniqcie obrad.

A d . 3 .
Nie zgtoszono uwag do protokolu nr XI/l1 z dnia29 wrzeSnia2}ll r.

Protok6l zostal przyi€tY.

A d . 4 .
1. Radna Janina Szreniawa powiedziala,2e wplynElo do Burmistrza pismo od mieszkafrc6w ul.

Dojazd. Pismo zostalo przekazane do wiadomoSci Przewodnicz4cemu Rady Miejskiej i radnej

Szreniawie. Mieszkafcy pytajE czy inwestycja jest wprowadzona do budZetu. Chodzi o zajqty

grunt kolejowy, kt6ry zostal wydzier?awiony Panu Str4czkowi. Mieszkahcy proszq o drogE.

Ra<lna p7ia, czy ta droga zostala v,rydziefiawiona Panu Str4czkowi. Radna prosi o odpowiedz

na piSmie.
2. Radny Stanislaw Hatys zwraea sig po raztrzeci o remont przepzdu kolejowego w ci4gu drogi

Jqdrzljow - Ksi42e-Skroni6w. Poprzednio zwracal siq o poszerzenie drogi na przeje2dzie

kolejoqym i o poszerzenie kanalu, kt6rym przechodzq linki do zwrotnic. Kanal zostal

poszerzony, droga r6wnie2, jednak ubytki nie zostaly uzupelnione. Zostalo to wykonane

czgsciowo o radny prosi o uzupelnienie ubytk6w.
3. Radny Stanislaw Hatys prosi o zniwelowanie r62nic wysokoSci plyt miEdzy torami i wymianq

tych, kt6re s4 popEkane. Na przeje2dzie jest r6wnie2 ubytek pobocza; radny prosi, aby

wyst4pii do PKP w tYch sPrawach'
4. Raclny Grzegorz KuSmierz ponawia wniosek o studzienki na ul. Przemysiowej. Ottzymal

odpowiedz. 2e krzywo osadzone studzienki s4 w granicach tolerancji. Z tego, co radny siE

zoiientowal, jest to zla odpowiedZ, poniewaZ tolerancje s4 calkiem inne. Pan KuSmierz prosi,

ab1, Burmistrz podj4l dzialania, aby studzienki zostaly ustawione tak, jak potrzeba.

5. Radny Grzegorz KuSmierz powiedzial, 2e na ScieZce dla rower6w biegn4cej wzdluz ul.

Przemyslowej znajdujq sig slupki oznaczajqce gaz. Hydranty zostaly zdjEte, natomiast slupki

pozostaly.
6. Radny Adam Czajor

to wykonane. Chodzi
Dziura siq poglqbila,
spodem.

powiedzial, 2e zwracal sig do Burmistrza, ale do dziS nie zostalo
o ul. 3 Maja gdzie zapada siE jezdnia obok studzienki kanalizacyinej.
r6wnie2 na chodniku. Swiadczy to o tym, 2e moZe by6 wyciek pod

7. Radny Kazimrerz Michalski odnoSnie zalewu
bqdzie monitorowane.

4

pyta, w jaki spos6b to bgdzie zarzqdzane, czy



8 .

9 .

Radny Kaz\mterzMichalski powiedzial ,2e ukazaly siE artykuly w gazecie odnosnie wniosk6w

o budowE przydomowych oityszczalni. Gmina zostala podzielona na dwie czqSci: jedna to ta,

ktora podlega pod o"Lyrr"tilniE. Co w odniesieniu do pozostalej czESci gminy w kwestii

wodoci4gowania i kanaiizacj i, C)V bEdqjakieS koncepcje? Czy gminapojdzie w kierunku tych

oc.ysr.cTalni przrclomowych? Czy niewarto zLo7yc takiego wniosku?

Radny Teodor Kor 0dnosnie planowanej obwodnicy Mnichowa poinformowal, 2e zapoznal sil

z dokunrentami odnoSnie przebiegu tei obwodnicy. Od uzgodniefr w 2006 roku zasz|y do!;('

istotne dla mieszkanc6w ti11iuny. Cata iokali zacja wEzla zostaha przesuniqta, co w jakiS sposob

burzy dotychczasow4 organiza'cig. Ten wariani powoduje,2e teteny, kt6re mialy mo2liwoS6

by6 terenami budowiunf,,'i stani sig terenami nieatrakcyjnymi ze wzglEdu na to, 2e wEzel

bEdzie zlokalizowany w centrum mleJScowoscl'

10. ffi;; i-joJ;f|Jn.i.i" odbioru smieci powiedzial , ze zmienTla siq ustawa i spos6b naliczania
1  -  s , - ^ ) ! - - ,  a r ^  - . - : - ^

;;t", il;git tok., g-iny bEdq zmuszone do tworzenia segregacji odpad6w' Co gmina'" -,^^.7n 
n"ar','rrli"rane oolatv? Radny iwryZszy podj4c

zamierza? w jaki sposob bEd4 naliczane oplaty? Radny rtwa2a, 2e czas na1

dyskLrsjE w tej kwestii.
I 1. Radny 

'feodor Kot PrzYPomnial,
dzialki w Mnichowie. Do tej PorY
wycena tej nieruchomoSci.

12. Radny Teodor Kot PrzYl4cza siE

2e przed wakacjami zapadla uchwala dotyczqca sprzeda?y

niciig w tym kierunku nie dzieje. Nawet nie zostala zlecona

do wypowiedzi radnego Michalskiego odnoSnie wodoci4gu

r oczyszczalni.
l3.Radny Teodor Kot powiedzia\, ze zaniepokoito GoP stanowisko, jakie otrzymal, gdzie

Kierownik oskarza mlodzie| z Mnichowa, o to, 2e sq wandalami i dewastuj4 obiekt

w Mnichowie. Radny nie zgadza siQ z tym, ze dewastacja nastEpuje poprzez m\odzieL

z Mnichowa. To jest oskarzenie m\.odzie?y bez Zadnych dowod6w.

14. Radny Teodor Kot poinformowal, 2e Burmistrzw tozmowie powiedzial,2e monitoring bqdzie

wykonany ze Srodk6w szkoly. Pan Robak twierdzi, 2e mamy w budzecie gminy zabezp\eczy1

Srodki w 2012 roku.

A d . 5 .
tJw,ag do sprawozdania z pracy Burmistrza miqdzy sesiami nie zgloszono'

A d . 6 .
Nie zgloszono uwag do informacji o realizacji uchwal rady zpoprzednich sesji.

A d . 7 .
przewodnicz4cy Rady Miejskiej Pawel Blaszkiewicz poinformowal, 2e wyb6r lawnikow

wymaga tajnego gtoro*attia. W zrviaz-ku z tym Przewodniczqcy Rady zglosii do skladu komisji

rad ny ch : S tani sl awa Haty s a, Krzy sztoiaMaj chrzak a i Kr zy szto fa swietlika.

Wiqcej kandydatur nie zgloszono
Radni Hatys, Majchrzakl Swietlik kolejno v,ryrazlli zgodq na kandydowanie.

Rada Miejska w .lgdrzejowie wybrala komisjq skrutacyjnqw skladzie:

1. Stanislaw HatYs
2. KrzysztofMajchrzak
3. Krzysztof Swietlik
nastEpui qc4 iloSci4 glos6w:

La
Przeciw
Wstrzymalo siq

przewodnicz4cy Rady Miejskiej pawel Blaszkiewi cz o godzinie 1020 oglosil 5 minut przerwy

na ukonstytuowanie siE t<omisji skrutacyjnej i przygotowanie kart do glosowania.

7 1-  t t
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po wznowieniu obrad przewodni azqcy Komisji Skrutacyjnej radny Stanislaw Hatys

przedstawil opinig o ,glosronych kandydatach oraz warunki wazn-osci glosu' po czym komisja

s krut ac yj na p rzepro wa dzl\a taine glo s o wanie'

O goc,lzi.ic 10s0 Przewodnicz4cy Rady Miejskiej Pawel Blaszkiewicz oglosil 10 minut

przerwy na policzenrc gkrs6w i sporz4d)enie protokoluprzezKomisjq Skrutacyjn4'

po r,vznowieniu obrad przewodniczqcy Komisji Skrutacyjnej Stanislaw Hatys odczytal

protok6l r gtoro*unia w wyborach lawnitow ao S4du Rejonowego w Jqdrzejowie' stanowi4cy

)al4cznik clo niniejszego protokolu

Lichwala nr XII/96/11 w sprawie wyboru lawnik6w do S4du Rejonowego w Jgdrzejowie

w zal4czeniu do Protokolu'

A d .  8 .  : ^ -  ^ t ^ - - . + ^ 1  , , - ^ . ^ ' l - i o '  '

Przewodniczqcy Rady Miejskiej w Jgdrzejowie Pawel Blaszkiewicz odczytal uzasadniente

clo projektu uchwaly' . , or^-^r^1^,.. Lr^+-,o ^,-erlcfq'.ri l  nnir 
'

przewodnicl4cy Komisji Skrutacyjnej radny Stanislaw Hatys przedstawil opiniq

o zgloszonych kandydatach oraz *u-nt i waZnoSci glosu, po czym komisja skrutacyjna

przeprowad zita taine glo sowanie'

o godzinie 1135 Przewodnicz4cy Rady Miejskiej Pawel Blaszkiewicz oglosil 10 minut

przerwy na policzenie glos6w i sporz4dzenie protokoluprzezKomisjq Skrutacyjn4'

po wznowieniu obrad Przewodniczqcy Komisji Skrutacyjnej stanistaw Hatys odczvtal

p r o t o k r 5 l r . g l o s o * a n i a w w y b o r a c h l a w n i k 6 w d o o r z e k a n \ a z z a k r e s u p r a w a p r a c y w S q d z i e'If 
. i o n o *y * l" : E drrel owi e, stanow \qcy zalqcznik do niniej sze go protokolu

Uchwala nr x|lgllrl w sprawie wyboru lawnik6w do orzekania z zakresu prawa pracy

w S4clzie Rejonowym w Jqdrzejowie w zalqczeniu do protokoiu'

A d . 9 .
Sekretarz obrad radna Karolina Jarosz odczS4a\auzasadnienie do projektu uchwaly'

przewodnicz4cy Komisji Skrutacyjnej radny Stanislaw Hatys przedstawil opiniq

o zgloszonych kandydatach oraz warunki waZnoSci glosu, po czrym komisja skrutacyjna

przeprowad zila raine glo sowanie'

O godzinie 1155 Przewodnicz4cy Rady Miejskiej Pawel Blaszkiewicz oglosil 10 minut

prz.erwy na policzenie glosow i sporz4dzenie protokoluprzezKomisjq Skrutacyin4'

po wznowieniu obrad przewodniczqcy Komisji Skrutacyjnej Stanislaw Hatys odczytal

protok6l z glosowania w wyborach lawnikow do S4du Okrqgowego w Kielcach' stanowi4cy

z.al4cznik do niniej sze go protokoiu

Uchwaia nr XII/9g/11 w sprawie wyboru lawnikow do S4du OkrEgowego w Kielcach

w zalqczeniu do Protokolu'

Ad.  10.
Sekretarz obrad Karolina Jarosz odczyta\auzasadnienie do projektu uchwaiy'

Uwag nie zgloszono'
Wiceprzewodni.r4.u Rady Miejskiej Maria Barafrska odczyta\aprojekt uchwaly'

Uwag nie zgloszono.



W glosowaniu wziglo udzjal l6 radnych.
Rada Miejska w Jpdrzeiowie powzigla uchwalE nr Xrr/99/rr w sprawie przeznaczenia

lHx-'ifi"T,-ffiifi fi::[H;;";;"";;;*" ]Ji;t" -i",,r.ur""go ,tanowi4cego wrasno$i
Za
przccir i  

-  16

\\istrzymalo srq - 3
/LJchriala rtr XII|99/l l w zalqczeniu do protokolu/.

A d .  l l .
Burmi strz Marcin pi szczek zglosil autopoprawkg :w s I wyra2en ie ,,2 .i"jrfta * it;;;riliu,, zast4p i( wyra.eniem ,,2 sierzib4rv .Igdrzejowie".

i,"#f fi: :$:3rm:lina 
rarosz odczy4atauzasadnienie do proj ektu uchwaly.

ffi:dTT[[1'r""'f:a 
Radv Miejskiej Maria Barariska od.czytataprojekt uchwaly.

W glosowaniu wziplo udzial l6 radnych.
Rada Mie'iska w.Jpdrzejowie fowziqla uchwalg nr XII/I 0.0/rlw sprawie wyra2enia zgooy

ruausprzedaz nieruchomosci komunutnJj ,, drodze ;r;;;;*roweJ, nastppuj*c4 irosci4 gros6w:
I)rzeciw 

- 16

Wstrzymalo sig - 3
/Uchwala nr XII/1 00/11 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad.12.

i'l}If ff: ::il$rffi:lina 
rarosz o dczviatauzasadnieni e do proj ektu uchwary.

*:ffi :xt11'r""'f:aRadvMiejskiejMariaBarariskaodczytataprojekt
W glosowaniu wziplo udzial l6 radnych.Rada Mie,sg * Jqdrzejowie fowzipla uchwalp nr XII/I01/11 wna wynalem czgsci gruntu Lo-unutn.lo nu czas nieokreslo7.a 

-l;^'*"'""" \a eLds rueoKreslony nastppujqc4
Przeciu, 

- 16

Wstrzymato sig - 3
/Uchwaia nr XII/l0ll11 w zalEczeniudo protokolu/.

uchwaly.

Ad.  13.

f 
'i: 

::i3rf:: 
I i'a raro sz o d'czvtatauzasadni eni e do proj ektu uchwaly.

*:ffi : XtlX'r""'f: 
a R adv Mi ej ski ej Mari a B arari ska o dc zy tat ap roj ekt u ch waly.

W glosowaniu wziglo udzjal l6 radnych.

"" *r.$:f#:ffij*ffif*";l*l;m*uil Tu,, 02/11 wsprawie wyra2enia zgodyZa 
-- --"J;"-r'u6u td czas nreokresrony nastppuj4ca itoscia gl;;;;,-"'q 

.E;L'u

Przeciw 
- 16

Wstrzymalo sip - 3
/Uchwala nr XII/l 02/ll w zalqczeniudo protokolu/.

sprawie Wrahenia zgody
iloSciE glos6w:



Ad.  14.
Sekretarz obrad Karolina Jarosz odczytalauzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodniczqca Rady Miejskiej Maria Barafska odczytalaprojekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
W gioson anri-r rvziglo udzial l6 radnych.
Rada Mie.jska w Jqdrzejowie powzipla uchwalg nr XII/I03/11 w sprawie vvyrazeniazgody

na wynajem czESci gruntu komunalnego na czas nieokreSlony nastgpuj4c4 itoSciq gtos6w:
Z a _ 1 6
Przeciw - 0
Wstrzyrnalo sip - 0
/lJchwala nr XII/I03/11 w zalqczeniudo protokolu/.

Ad.  15.
Sekretat'z obrad Karolina Jarosz odczyialauzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4ca Rady Miejskiej Maria Barafrska odczytaLaprojekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziglo udzial16 radnych.
Rada Mie.iska w Jpdrzejowie powzigla uchwalg nr XII/I 04/ll w sprawie v,,yra1enia zgody

na Vu'ynajem czESci gruntu komunalnego na czas nieokreSlony nastEpuj4c4 itoSciq gloi6w:
L a - 1 6
Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 0
/tJchwala nrXIIll}4llI w zal4czeniu do protokolu/.

Ad.  16.
Sekretarz obrad KarolinaJarosz odczytalauzasadnienie do projektu uchwaly.
LJwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4ca Rady Miejskiej Maria Barariska od,czytalaprojekt uchwaiy.
LJwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziplo udziaL l6 radnych.
Rada Mie.iska w JEdrzejowie powzigla uchwalE nr XII/105111 w sprawie wyra2eniazgody

na wyna.iem czpSci gruntu komunalnego na czas nieokre6lony nastgpuj4cq iioSci4 gloiOw:
z a - 1 6
Przeciw - 0
Wstrzymaio sig - 0
/Uchwala nr XII/I05/11 w zaLqczeniu do protokotu/.

Ad.  17.
Sekretarz obrad Karolina Jarosz od,czStalauzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4ca Rady Miejskiej Maria Barariska od,czytalaprojekt uchwaiy.
Uwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziqlo udzial l6 radnych.
Rada Miejska w Jqdrzejowie powzigla uchwaiE nr XII/1066111 w sprawie wyra1enia zgody

na wynalern czESci gruntu komunalnego na czas nieokreSlony nastgpuj4c4 iloSci4 glos6w:
Z a _ 1 6
Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 0
/Uchwala nr XlIll06lll w zalqczeniu do protokolu/.



A d . 1 8 .
sekretarz obrad Karolina Jarosz odczlta\auzasadnienie do projektu uchwaly'

$ffi |;KiiXlXltl ; Rady Miej ski ej Mari a B aranska o dczv tara p r oj ekt uchw al v'

l . lwag  l l l !  . / g l ( t szono '!r Yrsb ' 
to udzial 18 radnYch'

W glosowanlu wzlQl-  
,^_--_:^ l^  ,

X;i1"il[jX?;;TlH]:*1J;iil1ir'i'.,.r'*'q nr Xrr/1 07^t w sprawie wvraze.ia zgodv
^ '^i^^l"a{lnnv nasteDuiaca i loSci4 glos6w:

na
Za

,", " I :f .YJ:i f"1jTifriffi ffi : ;,-ilG s r""v nastepuj qc q' o s c i 4 g r o s 6w :

Przectw
WstrzYmalo
/lJchn'ala nr

_ 0

s i Q - 0
fiilrozlr I w zalqczeniu do protokolu/'

Ad.  19.
Sekretarz obrad Karolina Jarosz odczytalauzasadnienie do projektu uchwaly'

$Ttr liffi:|ffi?ila Rady Miejskiej Maria Bararrska odczvta\aprojekt uchwalv'

Uwag nie zgloszono'

X*lrulU ;i:!",;i:TiJ |i*1{t"l..l*It*T^ xlv 1 0 8/ I 1 w sprawie wvra'en ia zgodv

.a wynajem czEsci gruntu komunalneg; ;;;;;r nieokreslony nastqpuj4c4 iiosci4 gtos6w:

l . a  
-  t t

Przeciw 
- 0

WstrzYmalo siq - 0

/tJclrwala nr XII/108/ 1I w zatqczeniu do protokolul'

Ad .20 .
Sekretarz obrad Karolina Jarosz odczlta?auzasadnienie do projektu uchwaly'

H,Tjrl;K:'o"ffi:il a Rady Mi ej ski ej Mari a B arafrska o dczv tata proj ekt uchw alv'

Uwag nie zgloszono'
w giosowaiiu wziqlo udzial16 radnych 

,r yrr/1 09/11 w spr )dy

Rada Miejska w JEdrzejow-ie ;;;; ":lli.lllt XII/10e/11 w sprawie wvrazenn zs(

na wynajem czEsci gruntu komunalnego ,u czas nieokresrony nastqpuj4c*'osci4 gros6w:

L a - 1 6
Przeciw 

- 0

WstrzYmalo siq - 0

/Uchwala nr Xlti 109/ 11 w zalqczeniu do protokoiu/'

A d . 2 1 .
Sekretarz obrad Karolina Jarosz odczylalauzasadnienie do projektu uchwaty'

H,nilK::ffi;il" Rady Miej skiej Maria B arafl ska o dczvtataproj ekt uchwalv'

Uwag nie zgloszono'
w grosowaiiu wziqto udzial 18 radnych 

nr ".rr/l 10/1 1 w sr gody

Rada Mieiska w JEdrz"j"*i. ;;;;iitu u.tr*utE nr XII/I10/11 w sprawie vqtazenta zi

na wynajem czqsci gruntutomunur*'go nu.ru, nieokresrony nastqpuj4c4ilosci4glos6w:

La  
-  18

Przeciw 
- 0

WstrzYmalo siq - 0

/Uchwala nr XII/I10/11 w zalqczeniudo protokolu/'

1 8



Ad.22.
Sekretarz obrad Karolina Jarosz odczS4ala uzasadnienie do projektu uchwaly"
Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4ca Rady Miejskiej Maria Barafska odczytala projekt uchwaly.
LJw'ag rt ic zgloszono.
W glosori anr rr n ziqlo udzial 18 radnych.
I{ada Miejska w JEdrzejowie powziEla uchwalE nr XII/I11/11 w sprawie wyrazenia zgody

na wynajem czgSci gruntu komunalnego na czas nieokreSlony nastppuj4c4 iloSciq glos6w:
I.a - 18
Przeciw - 0
Wstrzymato siq - 0
/LJchwala nr XII/I11/11 w zalqczenru do protokolu/.

A d . 2 3 .
Sekretarz obrad Karolina Jarosz odczytala uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodniczqca Rady Miejskiej Maria Barafrska odczytalaprojekt uchwaly.
L.lwag nie zgioszono.
W glosowaniu wziElo tdzial 18 radnych.
Rada Miejska w .lqdrzejowie powziqla uchwalE nr XII/1l2l1l w sprawie wyra2enia zgody

na wydzierzawianie gruntu komunalnego na czas nieokreSlony nastgpujqcq iloSci4 glos6w:
Z a - 1 8
Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 0
/l jcl-rwala nr Xll/1l2lll w zalqczeniu do protokolu/.

A.d.21.
Sekretarz obrad Karolina Jarosz odczytala uzasadnienie do projektu uchwaly.
Radny Teodor Kot zwr6cil uwagg, 2e na tej nieruchomoSci jest dwoch dzier2awc6w.

w zwi4zku z czym uchwala powinna dotyczyc czgSci gruntu.
Burmistrz Marcin Piszczek uznal uwagQ za zasadnq i w zwiqzku z tym zglosil

autopoprawkq:
W tytule oraz w ss 1 projektu uchwaly wyraZenie ,,wydzierlawienie gruntu" zast4pii wyrazeniem
..ia,ydzierzawienie czESci gruntu".

Wiqcej uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4ca Rady Miejskiej Maria Barariska odczytala projekt uchwaly.
Uwag nie zgtoszono.
W glosowaniu wziglo udzial l8 radnych.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powziqla uchwalg nr XII/113/11 w sprawie wyrazenia zgody

na wydzierzawienie gruntu komunalnego na czas nieokreSlony nastEpuj4c4 iloSci4 glos6w:
Z a  -  1 8
Przeciw - 0
Wstrzyrnalo siE - 0
/Uchwala nr XII/l l3l11 w zalqczenru do protokolu/.

Ad .25 .
Sekretarz obrad Karolina Jarosz odczytalauzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4ca Rady Miejskiej Maria Barafska odczytala projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziElo udzial l8 radnych.

l 0



Rada Mie.iska w JEdrzejowie powzigla uchwalq nr XII/I l4lll w sprawie wyrazeniazgody
na wydzierzawienie gruntu komunalnego na okres trzech lat nastgpujqcq iloSci4 gtos6w:
Z a  _  l g
Przeciw - 0
Wstrzymalo siq 0
/Uchwala nr XIIi t l-+ | | w zalqczeniu do protokolu/.

A .d .26 .
Sekretarz obrad Karolina Jarosz odczytalauzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgioszono.
Wiceprzewodniczqca Rady Miejskiej Maria Barariska odczytalaprojekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziplo udzial1g radnych.
Rada Mie.iska w Jqdrzejowie powziEla uchwalE nr X_II/I15/11 w sprawie wyrazenia zgodyna wyr]a-iem lokalu uzytkowego stanowiqcego wlasnosi Gminy .Igdrzej6w na okres trzech latnastEpLrj4cE i loSciq glosow:

Zzr
Przecin'
Wstrzymalo siq

_  1 8
- 0
- 0

/Uchwala nr XII/1 15/1 I w zalqczeniu do protokolu/.

4d.27.
Sekretarz obrad Karolina Jarosz od,czytalauzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4ca Rady Miejskiej Maria Barariska odczytalaprojekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziglo udzial l g radnych.
Rada Mie-iska w Jqdrzejowie powzigla uchwalp nr XII/I16/11 w sprawie wyrazenia zgodyna wynaien-r lokalu uzytkowego stanowi4cego wlasnosd Gminy Jgdrzej6w na okres trzech latnaslgpLr j 4c4 i loSci4 glos6w:'lzr 

- 18
Przeciw - 0
Wstrzymalo sig
/[]chrvala nr XII/1 16/l I w zalEczeniu do protokolu/.

0

A d . 2 8 .
Przewodniczqcy Rady zapytal, czy jest koniecznos6 czytania uzasadnienie do projektuuchwaly.
Sprzeciwu nie zgloszono.
wiceprzewodniczqca Rady Miejskiej Maria Barariska odczytalaprojekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziglo udzial17 radnych.
Rada MieJska w Jgdrzejowie powziqla uchwalg nr XII/I 17llr w sprawie ujednolice'iatermin6w wieczystego uzy'tkowania nieruchomosci komunalnych, ojda.rych Sp6ldzielniM i eszkan i owej,, Przys zlo sc' w J gdrzej owie nastEpui qcq ilosci4 glos6w:

L a - 1 7
Przeciw - 0
Wstrzymalo siq - 0
/Uchwala nr XII/1 17111 w zalqczeniudo protokolu/.

1 l



Ztt

Ad.29 .
Przewodnicz4cy Rady zapytatr, czy jest koniecznos(, czytania uzasadnienia do projektu

uchwaly.
Sprzeciwu i uwag nie zgloszono'
\\ rce'rzervodnicT4ca nlAy Vtie;skiej Maria Barafrska odczytalaprojekt uchwaly'

Ljwag rltc zgtoszono'
W glosowaniu wziElo udzial l7 radnych -:- --r-:^r^.^r^ r^+^^i-
Rada Miejska w Jqdrzejowie po*riita uchwalq nr XII/I18/11 w sprawie udzielenia dotacjr

z br_rd'etu Gminy Jqdrzej6w dla Archiopactwa cystersow ul. Klasztorna 20 w Jgdrzejowie

z. pYzeznaczeniem nu pru.. konserwato.rki", restauiatorskie przewidziane do realizacji w roku

201 1 nastqPujEcq iloSci4 glos6w:
- 1 7

Przeciu' - 0

\\ 'strzl malo siE - 0

/Llchwala nr XII/118/11 w zalqczeniu do protokolul'

Ad .30 .
przewodnicz4cy Rady zapyta\, czy jest koniecznosc czytania uzasadnienia do projektu

uchwaly.
Sprzeciwu i uwag nie zgloszono'
Wiceprzew odniJ4canaAy Vtie.lskiej Maria Barafska odczytala projekt uchwaiy'

Uwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziqlo udziall7 radnych - ,-:^ --r-:^r^.^:^ r^+^^..
Rada Miejska w Jqdrzejowie powziqla uchwalq nr XII/I19/11 w sprawie udzielenia dotacji

z budzetu Gminy JEdrzejow dla Parafii pod wezwaniem Sw' Szczepana w Mnichowie

z,przeznaczeniem na prace konserwatorskie, restauratorskie przewidziane do realizacji w roku

201 1 nastqpujqcq iloSci4 glos6w:
- 1 7

Przeciw - 0

Wstrzymaio siE - 0

/tJchwala nr XII/119/11 w zalqczeniudo protokolu/'

A d . 3 l .
Burmistrz Marcin

irtrzymali przed sesj 4.

Piszczek zglosil autopoprawki /w zalqczeniu do protokolu/, kt6re radni

7.a

Przewodnicz4cY RadY

uchwaly.

miasta
La

Sprzeciwu i uwag nie zgloszono.

wi..prr.*odnicl4ca n-aay vie.lskiej Maria Barariska odczylalaprojekt uchwaly'

Uwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziEio udzial 17 radnych'

Rada Miejska w JEdrzejowie powzigta uchwalE nr XII/120/11 w sprawie zmian w bud2ecie

i sminy na2OIl rok nastEpujqc4iloSci4 glos6w:

Przec ir.t
Wstrzymalo siE
/Uchwala nrXII1l20lll

przewodnicz4cy Rady Miejskiej Pawel Blaszkiewi cz o godzinie 12 50 oglosii 10 minut przerwy'

zapytal, czy jest koniecznos(, czytania uzasadnienia do projektu

T 7
0
0

w zalqczeniu do Protokolu/.

12



Ad.32 .
Naczelnik Wydzialu Zagospodarowania Przestrzennego Dariusz Treliriski w imieniu

Burmistrza Miasta JEdrzejowa zglosil autopoprawkE:

Smor4ga w uzasadnieniu jest bl4d numeru ewidencyjnego gruntu. Zamiast
l0tf/188, winno byd 108/18.

PrzewodniczEcy Rady Pawel Blaszkiewicz zaproponowal, aby nie czyrac uzasadnienia
do projektu uchwaly.

Sprzeciwu nie zgloszono.
Przewodnicz4cy Rady poinformowal, 2e przed poddaniem pod glosowanie projektg

uchwaly. Irzeba przeglosowad uwagi zawarte w zalqczniku nr 2:
Rada Miejska przyst4pila do glosowania uwag:

Uwaga wniesiona dnia 30.10.2009 r. przez: Pana J6zefa Wcislo.
W glosowaniu wziElo udzial17 radnych.

Uwaga rozpatrzona negatywnie.

Uwaga wniesiona dnia 18.03.2010 r. przez: Pana Stanislawa Kobierskiego.
W glosowaniu wziElo udzial 18 radnych.

Za przy'lpciem
Przeciw
Wstrzymalo siq

ZaprzyjEciem
Przeciw

Zaprzyiqciem
Przeciw
Wstrzymalo siE

Za przyjqciem
Przeciw

ZaprzyjEciem
Przeciw

- 0
_ t 7
- 0

- 0
_  1 8

I
t 7
0

- 0
-  1 8

- 0
_  1 8

Wstrzymaio siq - 0
Uwa ga r ozpatrzona negatywnie.

Uwaga wniesiona dnia 19.03.2010 r. przez: Paristwa Macieja i Joanne Michalskich.
W gtosowaniu wziglo udzial 18 radnych.

Uw a ga r ozpatrzona negatywnie.

l jwaga wniesiona dnia 28.06.2010 r.przez: Mieszkaric6w z ul.Dr sedka.
W glosowaniu wziqio udzial18 radnych.

Wstrzymalo sip - 0
Uw aga r ozpatrzona n egatywnie.

Llwaga wniesiona dnia 30.06.20i0 r. przez: Mieszkaric6w ul. Dygasinskiego.
W glosowaniu wziElo udzial18 radnych.

Wstrzymalo siq - 0
Uw a ga r ozpatrzona negatywnie.

\\rap wnleslona onla
glosowaniu wziqlo
Zaprzyjpciem

I0 r. orzez:
udzial 18 radnych.

- t
w

1 3



Przeciw
Wstrzymalo siE

_ 1 7
- 0

Uwa ga r ozp atrzona negatywnie.

LJwaga wnies .2010 r.
\\ {losowaniu wziqlo udzial l8 radnych.

reneus alskich.

La przy,ipciem
Przeciw

- 1
- 1 7

Wstrzymalo siq - 0
Uwa ga r ozp atrzona negatywnie.

a wniesiona dni 7.2010 r. Drzez:
W glosowaniu wziElo udziaL 18 radnych.

ZaprzyjEciem - 1
Przeciw - 17
Wstrzyrnalo sig - 0
Uwa ga r ozpatrzona negatywnie.

ierza S kich.

[ ]wa ia 26.07 .2010 r. nrz.ez:
w glosowaniu wziElo udzial 1 7 radnych.

Zaprzyjgciem - 0
Przeciw - 17
Wstrzymalo sip - 0
Uwa ga r ozpatrzona negatywnie.

a Jana S

tJw

Liwa

LJwa

a25.07.201
W glosowaniu wziElo udziat 18 radnych.

halskic

Uwaga rozpatrzona negatywnie.

Llwaea wniesiona dnia 12. I 1 .2010 r. przez: pania Jud\te Kot.
W glosowaniu wziElo udzial 18 radnych.

Za przyiqciem
Przeciw
Wstrzymalo sig

ZaprzyjEciem
Przeciw

- 0
_  1 8
- 0

- 0
_  1 8

- l
- 1 7
- 0

Wstrzymalo sig - 0
Uw a ga r ozpatrzona n egatywnie.

dn ia  10 .1  l .
W gtosowaniu wziElo udzial 18 radnych.

Zaprzyjgciem
Przeciw
Wstrzymalo siE
Uwaga rozpatrzona negatywnie.

esiona dnia 12.11.2010 r.
glosowaniu wziglo udzral l8 radnych.
ZaprzyjEciem - 0
Przeciw - 18
Wstrzymato siq - 0
Uwa ga r ozpatrzona negatywnie.

w

l 4



i;Xl#*l,t :'ffi l" #:"jjf|'j. 
^tropo no wal, abv ni e c zv ta.proj ekt u uc h wary.

W slolo-1v1niu wziglo iarrut 17 radnych.

.i.i..oTttl, jf;l;[, H:ir."l:ffi,1*i*,.:..XT::: :;!L:::, Jil:;l]r" fi,*,,""*;polozonego w .lgdrze.yo*i" 
'*-"U 

szarze ograniczor
;kiego,

ul' Partyzantow ipoludniow4 giu,rl"* "d;irir;;;nE miasta Jpirze.lowa nastppuj4c4 'osci4
gros6w: 

v ipoluoniow u ;;i:;';tfftTtH',,Tlm 
ul- Przemvslow4 ul' n'vpt J*,

7 , t _ 1 7
Przeciw _ o
\\ strzynralo sig ;
/L/chwala nr XII/ll li I I w .ulqrr"n udo protokolu/.

Ad .33 .

ffi:ffi : x,11';"T: 
a Radv Mari a B arariska o d,c zy tat ap roj ekt uchwaly.

W giosowaniu wziplo udzial 17 radnych.Rada Miejska w rparze;owi" po;ri;i; uchwalg nr xrr/122/rr w
ffffix.,::o 

'u"'iu" lik*id";ii R.:ono*.-eo^2iw^i"';n g;y"r;; ;Jqdrzejowie, nastspuj4cq
7 t

p"J.. i* 
- 17

Wstrzyrnalo sig - 3/Uchwala nr XII|122/11 w zalEczeniu do protokolu/.

Ad .34 .
Nie zgloszolo uwag do snrawllf ania z realizacjiUchwaiy Nr XVIIVI .7/07Rady Miejskie.i

r'i ' 'lgdrzejowie z dnia ts)6'zoo7;;kt * sprawie zasadnabyc iu,.ay^"iuiou.iar.nia nierucriomoscif,'lit]rJi3,.;:xt#iJ,r,r.,j"ii*i*lu ilril; nu ok,". diuzszy n_iz trzy 'ata, zaokres od
Ad.35 .

,,,*-i.i5';:::Xf:;::"\::Z::*Jarosz od,czTiatainrormacje o oswiadczeniach maj4rkowych.

F przewodnicz4:ego 
naay lrtie;skiej w Jqdrzejowie. WojewodE SwigiokrzyrLi.*". '

t Naczelnika UrzEdu St u.Uoiu"go w Jpdrzejowie,F Naczelnika Ol,ugi.eeo U.rgA.,lh.bowego w KielcachS tan o wi E zal qc zniki O o"n ini ej szegl protot<olu.

A d . 3 6 .
Ratlnu ,Janina ,S:rt

pr:eka:ane ,l,t ,rl',r,"r'it',i,"tat+'a 
pow'iedziala' 2e wp-b'nqlo do Burmistrza p.islto ocr mieszkahciw ur. Dojazd. pi.cntc) zo'/ctr.ie.st trpr.trao,,," u,'",ijr!!;i!'Z!,i",;:f,:-:.::.* nii,+iz'i,,frri,.:::,::,:;1" ;i:;;;,1cy. ptt,t3 czy inwestyc.laMie'szkahcv proszq o ctrogq- R"r;;-;v,;,'!',fi',"rT1r:":':,:;/; l,;;:,":::f,:",yr;;;,j,:,.nv . pinu. s,,,t ,ii,i.u tttlp111v1rr1: nu uiinrie. 

. ^. 

L-y Iu aroga zoslala wydzicrzawioro' poru Strrtr*)ri.'- n""'oti- i',,r,Burmistrz Marcin Piszczek odnowiejziar, 
le ma prawo wyboru, co do sposobu udzierania

odpowiedzi na interpelacje' wy;"ittr, '" 
1u!2! pur'alogowy ur. Dojazdnie zostar niko'ruiffii;'ffI;"i;ytf *Hy;;:ffi i.:?l;:^.i'i*t*;;d"ldcinku j",,;;;,k"Gospodarowania Nieruchom"s"i"-j'* rubhnie.'oil;"'\f;?:JfiJ_rlfiruti lill tjffi
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Gospodarowania NieruchomoSciatam, gdzie odbvwa sis transpo i;WiffiH.:H'ffi j:rt,""x-,: nili;#j:#J#::?:,?Ekspres Pondzie'. Na tym r'ug-"rri" .ri. ,iu-rffi drogj; il;;;g-"nt po zdemonrowanymtorowisku kolejki w4skotororiej cmina ;;""il3.p.r"19.i" puru o?ogowego i wpisanie jakowlasciciela tego terenu' co do zasad,nllci fro"*y th";nigo o"r" *"rr" na rym odcinku prus:''j"'5;r,lil;i.';Lt'i;n';i.,nrij*:[i,"#*rr"irv oo'-i",,run"o*, 2e majqLrudnosciw i cr o c zno s i pr zv w r Ec zuli u'iq do ruchu. c " il,^:,f.r"?.ITlilii " 
li'iiiH-::*:,;:,1#wvkorzystvwafY przez mtodziei w drodze oo aworca; 09 liikr"#rt;", jest zmiana lokaiizacjiclrvorca PKS' Nalezv .or"ni., fulietai, ;;6;;;.or,ri.y 

fori"-oi"r.olo metra bylby bardzowysoki.

Radnv Slani'slct;u-.Hatls zwrlca sie no 
1a| 

trzeci o. remont przeiazdy.kor.eigwego w ciqgu crrogi Jqdrzej6w - Ksiq2e_
skrrtnitjv'' Poprzednio zwr.aca.l- siq o'poszerzenie dros,i naii"i."zar.,n m!"i:"i,i*' i'o oorr"rrrnie kanaru, kt6ryni:,;;:i:i;":;:: ::,i;':l!;;::i:::;ln::;l::;;i*;; {i,n,u,, i,,.ak;bv,;k;n;e z.s,aty uzupetni.ne Z.s,at. ,.Rodry Stanistaw Haty.i prori o-'ini,.ntoroni, 

.i6rr," 
.r.:O-?n::,.nbt 

.niy!21, torami i wymianq ech, ktrjre
'st1 ltopqkone' Na przeielclzie -1et ra'wniez utytut potoii,l'rar'i)rr,, aby wystqpi. io pKp w tych sprawacfi.Burmisrrz Marcin piszczek iai"lJ,'[""r;;l;;"##1 ,p.u_i" pismo do pKp.

,,,,,,1:::,1:,,,';;::::;: ,f,,',:;{:,I?,ir,,!,,ili,ljifo; ,::;:,:::!,,;:.,,!,^r::emystowej otrzy,nat octpowiedi 2e krzyw,ttrtterunc.f e .st1 culkient inne.-pctn *r,s*,r), ir'.!ri, iur"E?rii",ii!: .t'S zorientowal, iest t'o ,to oipor:,ir-i:,'io*iu*u:
Ittk p.rt::eba prosi' aby Burmistrz poctiqt dziatarir, tiilirarienki zostaly ustawiotne tok,Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedz ial, zeslupki gazowe bgdq przeniesione poza ciEgpieszo-rowerowy.

,,,,nt',1:,,W:';#;6tr:::::;'!o:::'i1ie(e dta rower,w biegnqcej wzdtui ut. przemystowej znajctulcl siqBurnristrz n7u."i,,-;;';;;;# ;-*:i::":if,",;:0,::;:::^ *u'. ,'," "oo_"*, wymiany czyprzebudowv infrastruktury *oanolkunitizacyiiel. rr ri. j:J oi.l* ffsokosci koinierzy, tytoro2nicv mipdzv kolnierzami " ;;ki;-i, kt6;; ni"ri.iy'rq,porozbijane. wykonawca dekraiu ie. zebqdzie jeszcze regulowal *vror.oJl.- ^bi'r;;;;;ilil r.or,,i"rr"n,';;i;; byla jak najmniejsza.
Rutlnt'Adam c'zctior powieclzial' ie zwraca,l 

.s.iq 
do Burmistrza, 

.are do ctzis nie zostaro to wykonane. Chocrzi o ur.i,!,':i;,:!:;,:::ti: l;;;i;;:::i*"L,,nr,, *,,,,,"ii,q''t,iu,o ,iq pogrq;iiti,-;;:;,,,, na chodnik,, swioc,czvBurmistrz Marcin Piszczek fowiedzial' ze gmina odpowiada za to costanowi wiasnosi, czyrizasicci w droclze' Na ul' : v'u-;u'^'zgodntie-z *tj;;iami praco;"il# zwjK,problem 'ie
dotvczv sieci gminY' 

1le. P"v];;;u Pan.a czaj"il. 
"i.r"fi 

"r"tt"- "i"rl"r.r"osci na sieci jestzapadanie sig nawierzchni -iezini, o",y-is" " "ip"-i"a" gmina, are w tym wypadku ewidentnie
:ff#t:#rHl;"'u' 

ze problemem jest p,rvt;;;;.N;;r b rozwiqz^e ;;wrasnych ramach, nie
Radny l(e21n1ierz Michalski ctdnoinie zaleBurmistrz Marcil pk:,;;;; ;;;:{;:i:i;tt;:'#ii:r:i:3*:;':;t:#7,Ju' 

,r;;:"i::;{#:u^przyporz4dkowania tego jednej z jednostek gminy, iqiz prr"kazania""G jednostce. Na razieurzqd prze-imie tam obowiEzki. 
_ Jest 

- 
,'"zri*"i zamontowania;;:#j"r"-Tvrh:n#*i, j*#*tir,+mr,l*r.ru;[?*fu.ll:l';:

:T,lL[T13;::],*l;#;li:Hf,Xf-;;l;b';;qZ',iu n,.u,.'np t;;;-jest to tansze niZ
Racln,l: l(arinig:..pr:1,do nrrryc, ,,",r,,",Y1i!"::,,,:"::i#:,;";:,"i!::?, ;f,"T:r!:! ,,X,fi,,il,i oii::,;:;,;: fi!fi";,,!1i;i;
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('tt v" odniesieniu tlo pozostalei czqici gminy w kwestii wodociqgo.wania i k.analizacii. Czy bqdq jakiei koncepcje/ CL'gnina p6iclzie w kienmku tych oczyszcitni yrTfyowych? cffiie wqrto zrozyt takiego wniosku?Burmistrz Marcin Piszczek po*ia2iJ,.r"iit {t^:e kwestiaipr"""i)*ia projekt6w dla gminy- to jest podstawa do ubiegania sig o srodki I uryst uniu porwol"iirrru uroo*e . Trzebato bpdziezrobii, ale bardziej przygotowuiqc sig. na r."i"iri 
.perspektywp finansowania, bo pieni4dzena gospodarkg rvod'4 powoli sip koRcz4 tuu ta intr" p-riorytety. Kolejna perspektywa finansowaniato lata 2014 l0l(i i pod tym k4tem 

.triebaprrygotoivywai projetti. co do gospodarki sciekowejna terenach wiejsklch - jest uruchomionu s"i"rka"finansowani u pr.i.Narodowy Fundusz ochronySrodowiska na. budowp ptz:4qczy,: p.ryoo-o*y"t, oczyszczalni. Nalezy jednak pamigtai,2e zosralo to zrobione po to, zeby Polsk u *y*i-q.utu iig 7, zobowiqzan wiadomo jakie s4 problemyograniczarismy ostatnio agiomeraci E, zeiy po !i.r-rr. nie obud; ..z osromnvmi karami, a po drugie , zeby iiec,runi. ,ri dodutko*; pr;l;;T ,I:*I:.";i"y|:::;inwestyc'i4 w postaci przebudoivy oczyszczalni sciek6w i rozbud"*y;;;;-u kanalizacji sanitarnej'v aglomeracii' Czyli przede wszysikim dwalr"u,t' wystEpujemy o por*olenie na budowprna'i4c opracowan4 dokumentaclp na oczyszczalnip, -u-y uituutn" por*ot"rrl" na budowg na terenZanroscia' co do 
.przydomotty;h oczyszczalni - byla mozliwosi z pRow. Szukajqc wszelkichtnozliwosci pozyskania dofinansowania zostal ttoioiy..wniosek na przepompownig. po oceniefbrnialnej i merytorycznei uzysr.ur ur.""pl.;i *?irriilE obecn4 *vJr*p":"my limit ptzyznanyna poszczegolne gminy. pozosraje 

\y::,]l 
prenipdzy, krOr. ,q * NuroOoq,m Funduszu OchronySrcrdowiska i Gospodarki wodnlj: 45%o aohnunro*uni,a,45yo pozyczka i rv%wkladu wlasnego.w por6wnaniu z innymi p'ogtu*u-i,. to nie ,4 ,.*"1u.y.1n.'*ururrki. Nawet zrzucqqc czEs(stanowiqc4 wklad wlasny ttu ptzyszlego uzytr<ownita przydomowej oczyszczalni to i takzobowiEzania po stronie gminy sq tpgl".' Jak bgizie zrobiony montainrr'urrro*y na oczyszczarnip,nto'na o tym rozmawia(" w tej chwili firma .'pdi"ruprzygotowuje studium wykonalnosci dlawniosku' wtedy bEdzie moanatqdzie mgwje o ty^, "tynas stai przeznaczac srodki finansowe nakolejne inwestycje zwiqzane z gospoda.t a *fono--s"i9koy% majqc w perspektywie 3-4latwvdatkowanie w kwotach netto: z{ nr - o"ryir".ifiiuil+ .nr _ kolektory.

Rudny fs'cltr Kttt oclnolnie planowanei 
.obwodnicy Mnichowa poinformowar, 2e zapoznar siq z crokumentanttoclnoinie przehiegtr'."!^,iu:-1!:'"i: oa urgianien w zooo r"i"")rr;ty ioit istointe iti ri"rrtoric6w zntiany. Caralokolizuc'f u v'qzlcr zrtstctla prze'suniqta, ,u i iokis ,yor9i trrii il,r;lczasowq "rirri,irri* Ten wariant powodtje,

;i',iiiJi ,!,'iiiJ,il,'f'l' 
*o"'*oit bvt terena.mi buiowtanvm:ti-itor",t ,iq terenami ii"ot,oi"ylnymi ze wzgtqdu na ro,

Irurmistrz M^;;:;'{ir::x{'K:l.li," 
{i'"' oo lokalizacj i 

.wszta,nie powinn i narzekacci, kt.rzys4 w' poblizu' Przebieg sip nie zmienia' ev.r n1o.ur9,o r Jv."r.tyw4'srodowirko*4 stqd koniecznosiprzepro'iektowania' Doswiadczenie uczy, 2e-lokalizacja wpzla w perspektywie wieloletniej mo.ebyi korzystna dla grunt6w 
.przyleglycl. oru p;rykl;;r ,ri. -u'1"ri).-"*qzra przy obwodnicyp6lnocnej Jgdrzejowa, aju2-1"st'ogiomnie zainier"ro*uni.. d.iuLiuJli;iy,o t..",rie: ceny sipgaj4450 zl za I mt' Na uwagg, ze mieszkafcy o tej ,-iuni.^nie s4poinform"'*""i Burmistrz obilcal,

tr;fi?::;;;':H;;:ffi,|;.,'":T;'J?.Dti.k;ii;"ri.r.u'' Mozna rJwniez *vrozvJ ,"upy
Rattry Teodo' tn':.:': 

.1L!ioru 
imieci powiedzial, ie zmienira siq ustawa i spos6b nariczenia optaty. ott 20 r 3 roktrgntinl' bqdcl ztlltt':one do hu.orzenia.segregacii odpad6w. c" i*ir' ,"*ierza? 

'r4t 
jaki ,p"rdt bqdq nariczane opraty?Raclnl, 111yq2n, ,e cza., I

Burmistrz M"..1';tpl#2!{'{;:Wy::i: ,,"t.u. od i stycznia wchod zq w Zycienoweprzepisy; oplata smieciowa jest przew idziana. w 1;;;;";1i-e bedzie podejmowana uchwa la przez
i?l:;rff:Ji',I,""r::: #Al:'ffi lJ* 

.,uo'. wo;ewoJ,ki"go punduszu ochrony Srodowiska
lak zwan a rej o ni zac i a Nasze,u,"0"**li'l,iiT,Hilili #f ff fl,#i:ilJ:ffi ."lrx*;*:Nie ma zadne-i infrastruktury umozliwhjq-.J ,"gr.g,r.;f ia skladowisku. ws iiorr.ro*e maj4 takizaklad segregacji * czekajq na Smieci.-l"rt.iny-;;^;;r-"wach z Burmistrzem wioszc zowy.Ewentnalna rohnica w cenie mo2e wynikai . kos)t6w transpo.tu. Bgdzie ogioszony przetargna wywoz nieczystosci i ceng zweryfikuj e przetarg.-c.ir" na wprowadzenie systemu segregacji

I /



ma l8 miesigcy' Nalezy pamiqtai, 2e efektem wprowadzenia rozwiqzaf systemowych zazwyczajjest gwaltowne zwigkt"tti" il;sci odpad6w. nor.rro*y w tej sprawie sEprowadzone z gminami
irffiilJ:jT?'"#,:::tJi iJffii:f;3;?:;'"t*"i'"i" oapuao* po,u #o;.*odztwo, pozul.:on

Rtttlnv Te'tl"t K'"t ,,z)tpomnial, 2e przed.wakaciami zapadla uchwara doeczqca sprzecrazy clziatki w Mnichovyie.Do lef pttt"t' jt !( \ t( ',t 
,rt 

t.t t k rcru nku nie dziei e. Nawet iin ,orriio' )i.cona wycena tej nieruchomoici.Naczelnik wydzialu Rolnictwa i Gorp;;;;ki""c..rrr,u-i wo;"i""r, abramowicz powiedziai,2e dziwi sig' ze sprawa ta zostalaporuszona w interpelacjach, uo nil.ar..otnie rozmaw iil z radnymna ten temat' Na skutek starafi radnego, 
.uby 

'rf.u*g.. 
przyspieszyi, zrezygnowar z usrug;Tiatl'il:ll;Tlil!".11f"".il ;,;Jn,:Tj'i'gJ "oiie'i .i":.i+ il;; i.,n.--u ,.""'o)ni*"y

Btlrmistrz Marcin Piszczek dtdal, ze nie."ma operatu przedstawiajEcego wartos6 szacunkow4nieruchomoSci. a to jest podstawa do ogloszenia p.;;;;r.
Naczelnik Abramowi cz obiecal, 2e w tym.oi., p.r.tu.g na tE nieruchomosc na pewno zostanieogloszony.

Radnl' Teodttr KoI powiedzial' ze zaniepokoilo GoP stanowisko, iakie otrzymat, gdzie Kierownik oskaria mlodziei z!!,,i!:::;:;;::'t{!irr;'r: j:;::'-':ti:l:,*"y,y;::::iii:;rl*:ir,:::,';;,^ ie dewas,acia na,,qp4e
Rocln't' Teodor Kot poinformiwat' 2e Burm.istrz w rozmowie potwiedziat, ze monitoring bqclzie wyktnany ze iroclk'wszkollt. pan Robak twiercr,zi, ,e mctmy w budiec.ie gminy zabezpieczy, irodki w 20 r 2 roku.Kierownik GZosiP Jan Iiobak poinfor'rnow ut)2"- ii" organizowal i nie organizuje specjalnychgrup' kt6re by jeZdzily d'o Mnicirowa i .niszczyly objek't sportowy. 

-L 
infor^ucji uzyskanejbezposrednio, grupy zgr:aszane do korzyst ania zt"go ouier.t, ,p;;;;;;, ; z Jasionej, Sobkowa,c7'y z innych miejscowosci, obiekt zostawialy .i*r.i w. nienagannym sianie. pan Robak mialinformac'ie' ze wiele nagannych zacho.wahbyli zerrro.ry miejscoriej itoa)nzy.pan Robak LLwaza,ze wszyscy powinni uczulic, by wyeliminor.va! t^ri"iiivpaali i rri" ao"rroorii, kt6ra mlodzie2 jestlepsza' a kt6ra gorsza' Niech oui.t i sluzy mlod ziezy ffin'' z przezrru.rlrri.rn jak najdluzej.Burniistrz dodal' ze jest deklaracja ze strony wykonawcy, ze usunie w ramach gwarancii.

Ad .37 .
Przewodniczqcy Rady Miejskiej Pawel Blaszkiewicz w imieniu radnego Roberta Krukapodzigkowal radnym za uczestnictwo 

{ pogrzebie jego oi"u. roirrro.-o* al*r6wniez, 2e 9 rrr. 2012roku o godzinie 760 0dbsdz;;t; N;;;;sw. zamowi .iu"oi;".Radp Miejskq.w dniu 4 listopada o godzinie 1800 w centrum-frrltury wiui.i":"i,re odbEdzie sig spektakr..W imi_p o.jca i syna,,. Dyrektor Straszak rupr"rif ,;;;;;:

,.r.orcn!,'lfi#:JJffi?, ffi{,f:H}Jlu:"''il;;;t 
2e w Biurze Rady Miejskiej s4 orerty

,"0r,"t,1111J#lxt'.'J,;llT,tl'[.:, :xx:: 
z szansEpozvskania miliona zr na budowp targowicy

Burmistrz Marcin piszczek odpowiedz i.al, Lejedna osoba w lJrzpdzie zajmujesig tq sprawq.wi4zaloby siE to prawdopodobni e z iyburz,ri"- .rEsJirrrri";4y"h *i;;;argowicy. Temat jesrwa2ny dla gminy' zalozeniemjest przygotowanie zidaszonej targowicy z prawdziwego zdarzeniaslr'rzqcej przede wszystkim do" sprzedazy produkt6w rolnych 
_i wyrob6w rEkodziela i rzemioslalokal'ego' Bgclzie mniej miejsca ao nandiowania, ale ̂ oi"ten_handel upazietouywal siq nie tyrkow czwartki' Prace trwaj4 jeszcze nad dwoma projektami. Jest JEdrzejowsr.u nyuu gdzies4 wnioskido 1 ml zl' S4 dwa ptmysly' np. rewitaiiti"lu -i";r.",*.r<.-i 

-w 
prryr.ty^ roku ruszamyz remizam| S4 zapisy' 2e beneficjent moze dostad maksymalnie 2 miliony iofinansowania, ale najeden projekt tylko m'ion, czyliwnioski r" r,i J. i.ri.i*ri"z pomysl na stadion.Radny Stanislaw Stradomski odnodnie zbiornika * wor.. tipyrJ,.f ;"r, mozliwosi, abysig tym zajqC

Burmistrz odpowiedzial, ze,,zbiorniki.-?l.j retencji" to program, kt6ry realizuje nie gmina.ale Urz4d Marszaikowski. proble m'do,tycry pieniqjzy "" *yf."py^:ffi;;;ina; r6wniez projekt
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lest po stronie gminy' Priorytetem zdecyd-owanie jest kwestia teren6w inwestycyjnych. Zbiornikw W6lce.iest wazny, ale czy najwa2niejsiy? To.uian:")"p),tanie.
Radny Krzysztof Maichrzak powiedzial, ze mlod)iez nie chce trenowa6. Napr zod idziew tym kierunku, aby grai zawodnikami z Jpdrzejo*u 

-

Burmistrz Piszczek powiedzial,2e to dobra wiadomosi pod kqtem celowosci wydatkowania
;::i}il.iiill# 

bv siE nie stalo, edvbv NuprroJ'awet spadi o jedn4 ligE, ale 2eby gral

szukai fr:ilJr#*ffifi!! 
uwa2a' 2e ze srodk6w lokalnej rybv trzeba te; korzystac, ale czy nie

Burmistrz powiedzial, 2e nie wyklucza tego. w wypadku takich programow jest termin.Przy NFoS nie ma terminu naboru wniosk6w. JestTo p-g.u* wieroletni.Radny Krzysztof Majchrzak oowiedzial, zi ciadzi o to, aby zmodemizowa6 obiekt
X.ffi:,11#f#j:",T" 

os*ietlenia, nie ma *tniiori,'gu, .rt..or.rot,rie w bie'4cym roku

Ad.38 .

,.r;, oJoilil:r*tt-t?il#',3skiej Pawel Blaszkiewicz o godzinie 1430 zamkn4l obrady Xrr

Prolokolowulu

'l-ere.sa 
Borov,ska

tczqcy
Jqdrzejowie

zkiewicz

/  i l
I I

4lasr i, l

I
t
I
i
l
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